
 

Začátky jsou prý vždycky těžké, říká lidové rčení…Jenže u 

nás v habartické škole, v pondělí 2. září 2019, běželo 

všechno jako po másle. Krásně upravené třídy, natěšené 

a odpočaté paní učitelky, milí a usměvaví žáčci…  

No a hlavně pět nových prvňáčků, kteří byli 

přivítáni svojí novou paní učitelkou a poté je ve školní jídelně, 

již tradičně za účasti rodičů a paní učitelek, přivítal  pan 

starosta obce Ing. Stanislav Briestenský. Popřál jim, ať se jim u 

nás líbí a mají báječné vzpomínání na první rok školy! Žáčkům 

s novými aktovkami a rozzářenými tvářičkami popřály hodně 

úspěchů ve škole i členky Sboru pro občanské záležitosti a 

obdarovaly děti knížkou v upomínkou na 1. třídu.   
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


